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OBČINA ŠENČUR 
Kranjska 11 
4208 Šenčur 
tel. 04 – 2519-100  fax. 2519-111 
e-mail:obcina@sencur.si 
url:www.sencur.si 

 
Številka: 032-0006-2022-008 
Datum: 30.11.2023 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 29.11.2023, v sejni sobi 
Medgeneracijskega društva Šenčur, Pipanova cesta 2, Šenčur, s pričetkom ob 16. uri. 
 
 
PRISOTNI SVETNIKI: Vanja Umnik, dr. Urška Blumauer, Sebastian Mohar, dr. Valerij Grašič, 
Renato Gorenc, Simon Kuhar, Slavka Weisseisen, David Štrajhar, Sonja Šrol Benedičič, Jože 
Regina, Urška Ropret, Domen Kern, Matej Knific, Gorazd Ropret, Živa Mali, Domen Kern, 
Andreja Pintar in Aleš Perič Močnik 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI  SVETNIKI: / 
 
 
PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: župan Ciril Kozjek, direktorica občinske uprave mag. Vesna 
Bolka, poslovna sekretarka Damjana Kastelic in strokovni sodelavec Aleš Puhar  
 
OSTALI PRISOTNI: Maša Likosar – Gorenjski glas, Gvido Modrijan – Struktura d.o.o., Alenka 
Jesenko – Domplan d.d., Jože Gašperlin- predsednik NO Občine Šenčur in Barbara Galičič 
Drakslar – članica NO Občine Šenčur  
                                
DNEVNI RED: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev predloga zapisnika 7. redne seje občinskega sveta 
3. Sklep o imenovanju člana Odbora za mladino  - predlog (gradivo bo posredovano 

naknadno) 
4. Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Šenčur – predlog 

(gradivo bo posredovano naknadno) 
5. Sklep o imenovanju predstavnika Občine Šenčur kot predstavnika javnosti v senat za 

reševanje pritožb zoper delo policistov – predlog (gradivo bo posredovano naknadno) 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za ureditveno območje ŠE-33 SSe v Občini Šenčur – druga obravnava 

7. Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Šenčur – druga obravnava 
8. Odlok o občinskih cestah  - druga obravnava  
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9. Pravilnik o podeljevanju priznanj na področju športa v Občini Šenčur – prva 
obravnava 

10. Sklep o nasprotovanju umestitve objekta za skladiščenje in obdelavo odpadkov 
11. Končno poročilo o opravljenem nadzoru transferov med Občino Šenčur in Osnovno 

šolo Šenčur v letu 2022 
12. Končno poročilo nadzora odmere NUSZ v Občini Šenčur v letu 2022 
13. Poročilo župana 
14. Pobude in vprašanja  
15. Razno 
 

 

Ad.1 
 

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 12 svetnikov) pričel z delom.  Povedal je, da se seja zaradi 
potrebe pisanja zapisnika snema.  
 
Na posredovani dnevni red svetniki niso imeli pripomb, zato je župan v potrditev predlagal 
naslednji  
 
SKLEP: 
 
Potrdi se dnevni red 8. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Prisotnih 17 svetnikov. ZA 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 

 
 

Ad.2 
 

Na priloženi zapisnik 7. redne seje je g. Grašič posredoval sledeče pripombe: 
»Pod točko 1 - zapisnik 
Predlagal sem  umik točke na temo NUSZ, in sicer, zaradi opaženih nekonsistentnosti, ki bi lahko 
imelo posledico odlok, ki bi bil v neskladju z zakonom in potrebe po dodatnih pojasnilih na temo 
vselitve. 
Predlagam, da se zapisnik ustrezno dopolni v tej smeri. Oziroma, da se v zapisnik doda moje ločeno 
mnenje - da zapisnik ne odraža celotnega dogajanja, ker ni podano, zakaj je bil predlagan umik točke 
na temo NUSZ. 
Župan je povedal, da bomo zapisnik v prvi točki ustrezno dopolnili. 
 
Pod točko 4 - NUSZ 
Naj se še enkrat preposluša posnetek v tej točki in naj se tam kjer sem citiran zapiše tako, da bo 
ustrezalo dejanskemu stanju, kar je bilo res rečeno in izpostavljeno.  
Že v začetku seje sem izrazil mnenje, in podal predlog, da se točka pripravi bolj podrobno na temo 
same vselitve. V gradivu ni bilo navedeno, da se spreminja opis, kdaj začne teči rok. In tudi, da je s 
tem Odlok drugačen, kot navaja FURS. 
Moje mnenje sem poslal pred sejo po mailu, tudi zagovarjal na seji. Je tudi na koncu maila.  
Župan je povedal, da pripomb ne bomo upoštevali. 
 
Pod točko 6 - Proračun 
V zapisniku so napačni povzetki mojih predlogov - pravilni so sledeči: 
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- predlagal sem za gospodarstvo - povečanje za društva vsaj na 5.000 €, lahko kot prerazporeditev iz 
postavke za podjetja 
- rezervacijo sredstev za ureditev parkirišča (z nasutjem peska) pod Apniščem 
- da naj se za Dom krajanov naredi javna razprava in javni razpis za različne možnosti (tudi za druge    
lokacije) 
- da naj se upoštevajo še drugi predlog na temo varnosti iz prejšnje seje (povečanje sredstev za 
gasilska društva, zadrževalnik v Srednji vasi). 
Župan je povedal, da pripomb pod točkami 4 in 6 ne bomo upoštevali, zapis ostaja kot do sedaj. 

 
G. Štrajhar pa je povedal, da v 6. točki, kjer se je obravnaval proračun, manjka njegov predlog v zvezi z 
sredstvi iz proračuna 2024, ki so  namenjena za izvedbo arhitekturnega natečaja "Novi dom kulture", 
namenijo za drug namen, dokler se ne najde ustrezna lokacija oziroma obče usklajena rešitev. Predlog 
odbora - vzpostavitev večnamenskega trga. 
 
Župan je povedal, da bomo predloga upoštevali.  

  
Ostali svetniki pripomb niso imeli, zato je župan predlagal, da sprejmejo naslednji   
 

SKLEP: 
 
Potrdi se zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, s predlaganima  
pripombama.  
 
Prisotnih 17 svetnikov. ZA 15 svetnikov. PROTI 2 svetnika. Sklep je bil sprejet.  

 
 

Ad.3 
 

Obrazložitev sklepa o imenovanju članice in predsednice Odbora za mladino Občine Šenčur 
je podal predsednik Komisije za mandatna vprašnja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju 
KMVI), g. Kuhar.  

Svetnike je seznanil, da smo 20. 9. 2023 prejeli nepreklicno odstopno izjavo članice in 
predsednice Odbora za mladino Občine Šenčur, ge. Žive Mali. 

Dne 4. 10. 2023 je KMVI posredovala poziv občinskim odborom političnih strank, 
predstavnikom skupin občanov, zastopanih v Občinskem svetu Občine Šenčur, društvom s 
sedežem v Občini Šenčur in nestrankarskim civilnim združenjem za zbiranje predlogov 
kandidatov za imenovanje člana Odbora za mladino Občine Šenčur. Rok za zbiranje 
predlogov je bil najkasneje do petka, 20. 10. 2023 do 12. ure. Do navedenega roka na ni 
prispel noben predlog. 

Na 7. redni seji Občinskega sveta Občine Šenčur dne 25. 10. 2023, je bila ga. Mali s sklepom 
razrešena s funkcije članice Odbora za mladino. 

Dne 3. 11. 2023 je KMVI ponovno posredovala poziv za zbiranje predlogov kandidatov za 
imenovanje člana Odbora za mladino Občine Šenčur. Rok za zbiranje predlogov je bil 
najkasneje do petka, 20. 11. 2023 do 12. ure. 
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Do navedenega roka je prispel en predlog in sicer: 

- Ga. Sonja Šrol Benedičič – predlagatelj OO SDS Šenčur. 
Obrazložitev kandidature je razvidna iz priložene izjave in zapisnika KMVI.  

KMVI na osnovi prispelega predloga in krajše razprave občinskemu svetu predlaga, da se za 
članico Odbora za mladino imenuje ga. Sonja Šrol Benedičič. 

Z odstopno izjavo ga. Mali Žive je Odbor za mladino ostal brez predsedujočega, zato Komisija 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na osnovi podanega dejstva in krajše razprave 
predlaga, da se za predsednico Odbora za mladino imenuje članico odbora, ga. Urško Ropret. 

Svetniki o obeh predlogih niso razpravljali, zato je župan predlagal, da sprejmejo naslednja 

 
SKLEPA: 

1. Za članico Odbora za mladino se imenuje ga. Sonja Šrol Benedičič. 

Prisotnih 17 svetnikov. ZA 15 svetnikov, PROTI  2 svetnika. Sklep je bil sprejet. 

2. Za predsednico Odbora za mladino se imenuje članica odbora ga. Urška Ropret. 

 

Prisotnih 17 svetnikov. ZA 15 svetnikov. 2 svetnika nista glasovala. Sklep je bil sprejet. 

 

Ad.4 

Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda Osnovne šole Šenčur je 
svetnikom predstavil podžupan g. Aleš Perič Močnik. 

Povedal je, da smo s strani predsednika Sveta Osnovne šole Šenčur prejeli dopis, da se 
dosedanjim članom Sveta zavoda januarja 2024 izteče mandat in zato je potrebno predlagati 
nove člane tega organa, ki ga skladno z 19. členom Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Šenčur (Uradni vestnik Gorenjske št. 33/07 s 
spremembami – v nadaljevanju: Odlok) sestavlja 11 članov in sicer: 

- trije predstavniki ustanovitelja, 
- pet predstavnikov delavcev zavoda in 
- trije predstavniki staršev. 

20. člen Odloka določa, da predstavnike ustanovitelja imenuje občinski svet izmed delavcev 

občinske uprave ali občinskih organov ter občanov posameznih naselij šolskega oziroma 

vzgojnovarstvenega okoliša. 

Na podlagi poziva Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 3. 11. 2023 

so v predpisanem roku na občinsko upravo prispeli štirje predlogi in sicer: 

- TINA ERJAVC - predlagatelj OO SDS Šenčur, 

- MATEJ KNIFIC - predlagatelj LO Gibanje Svoboda Šenčur, 
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- DOMEN KERN - predlagatelj Mladi za Občino Šenčur in 

- SIMON KUHAR- predlagatelj Lista ViD – lista volje in dejanj.  

Obrazložitve kandidatur so razvidne iz priloženih izjav in zapisnika KMVI. 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na osnovi prispelih predlogov in 

krajše razprave občinskemu svetu predlaga, da se za predstavnike ustanovitelja v Svet 

Zavoda Osnovne šole Šenčur imenujejo ga. Tina Erjavc, g. Matej Knific in g. Simon Kuhar. 

 

S predlaganimi predstavniki za Svet šole se svetnik g. Grašič v razpravi ni strinjal, omenil je, 

da v predlogih KMVI redko najde kandidate, ki jih je predlagala stranka NSi.  

Ostali svetniki o predlogih niso razpravljali, zato je župan predlagal, da  

SKLEP: 

V Svet zavoda Osnovne šole Šenčur se za predstavnike ustanovitelja imenujejo ga. Tina 
Erjavc, g. Matej Knific in g. Simon Kuhar. 
 
Prisotnih 17 svetnikov. ZA 14 svetnikov, PROTI 2 svetnika, 1 svetnik NI glasoval. Sklep je 
bil sprejet.  
 

 
Ad.5 

 
Predlog Sklepa o predlogu predstavnika Občine Šenčur, kot predstavnika javnosti v Senat za 
reševanje pritožb zoper delo policistov, je svetnikom predstavil predsednik KMVI g. Simon 
Kuhar.  

Pojasnil je, da je Ministrstvo za notranje zadeve občine preko Združenja občin Slovenije 

pozvalo k podaji predlogov za imenovanje predstavnikov javnosti v senatih za reševanje 

pritožb zoper policiste. Poziv smo prejeli 28. 9. 2023. 

138. člen Zakona o nalogah in pooblastilih policije (Uradni list RS št. 15/13,23/15 – popr., 

10/17, 46/19 – odl. US, 47/19 in 153/21 – odl. US) določa, da je pritožba nestrinjanje z 

dejanjem ali opustitvijo dejanja policista pri opravljanju policijskih nalog, ki lahko pomeni 

kršitev človekovih pravic ali temeljnih svoboščin. 

Reševanje pritožb na ministrstvih se izvaja v senatih, ki jih sestavljajo trije člani in sicer: 

pooblaščenec ministra kot vodja senata in dva predstavnika javnosti kot člana senata. 

Predstavnike javnosti na predlog samoupravnih lokalnih skupnosti z območja posamezne 

policijske uprave na podlagi 145. člena Zakona o nalogah in pooblastilih policije imenuje in 

razrešuje minister za notranje zadeve. Občine predlagajo število predstavnikov javnosti glede 

na število prebivalcev občine po ključu, določenem v pozivu. Občina Šenčur, ki ima do 20.000 

prebivalcev, lahko predlaga 1 predstavnika javnosti. 

Predstavnik javnosti bo imenovan za dobo štirih let z možnostjo ponovnega imenovanja. 

Na podlagi poziva Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 3. 11. 2023 

sta v predpisanem roku na občinsko upravo prispela dva predloga in sicer: 

- Andreja Pintar - predlagatelj OO SDS Šenčur in 



 6 

- Miro Peternel - predlagatelj KS Šenčur – Srednja vas. 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na osnovi prispelih predlogov in 

krajše razprave kot predstavnico javnosti v Senatu za razreševanje pritožb zoper delo 

policistov predlaga ga. Andrejo Pintar. 

 

V razpravi je svetnik g. Grašič predlagal, da Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja sprejme svoj poslovnik oz. pravilnik o delu.  

Ostali svetniki o predlogih niso razpravljali, zato je župan predlagal, da sprejmejo naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Šenčur za predstavnico javnosti v Senatu za reševanje pritožb zoper 
delo policistov predlaga ga. Andrejo Pintar. 
 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 15 svetnikov, PROTI 1 svetnik. Sklep je bil sprejet.  
 
 

Ad.6 
 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za ureditveno območje ŠE-33 SSe v Občini Šenčur – druga obravnava je svetnikom 
predstavila ga. Alenka Jesenko – Domplan d.d. .  
Območje, ki ga obravnava Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za ureditveno območje ŠE–33 SSe v občini Šenčur (v 
nadaljevanju SD OPPN) predstavlja stavbno zemljišče parc. št. 2075 k.o. 2119 – Šenčur, ki se 
nahaja na jugovzhodnem delu naselja Šenčur in predstavlja še nepozidan prostor.  
Velikost območja SD OPPN je 1.011 m2.  
S sprejemom SD OPPN se omogoča določitev dveh gradbenih parcel in možnost gradnje dveh 
dvostanovanjskih stavb ter pripadajoče infrastrukture. 

Na javno razgrnjen osnutek SD OPPN ni bilo podanih pripomb. Dopolnjen osnutek SD OPPN 
se je preoblikoval v predlog SD OPPN z vnosom ene spremembe oziroma popravkom 
napake pri navedbi mejnih vrednosti za hrup v nočnem in dnevnem času v 32. členu 
(zamenjani vrednosti). Drugi stavek 32. člena SD OPPN se pravilno glasi: 

- Za to območje veljajo dnevne ravni hrupa 55 dBA in mejne nočne ravni 45 dBA. 

 

Svetniki o predlaganem odloku niso razpravljali, g. Puhar je povedal, da so bile upoštevane 
tudi vse pripombe Statutarno pravne komisije, nato je župan predlagal, da svetniki 
sprejmejo naslednji  

 

SKLEP:  
 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za ureditveno območje ŠE-33 SSe v občini Šenčur - druga obravnava. 

 

Prisotnih 17 svetnikov. ZA 17 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad.7 

 

Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini Šenčur – druga obravnava je obrazložil g. Aleš 
Puhar, občinska uprava.  
Povedal je, da ima občina veljavni Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini Šenčur 
(Uradno glasilo slovenskih občin št. 43/19). 
Kategorizacija občinskih cest prikazuje dejansko rabo javnih cest na območju občine, ki se s 
potrebami in skladno z razvojem občine spreminja. Občina je pripravila spremembo Odloka, 
ker je želela evidentirati spremembe na občinskem cestnem omrežju, ki so nastale po letu 
2019. Vse ceste, ki se spreminjajo, so bile letos spomladi na terenu posnete z GPS sistemom 
ter video kamero. 
 
Spremembe med 1. in 2. obravnavo Občinskega sveta Občine Šenčur 
- Na podlagi obvestil sosednjih občin ter nove uskladitve medobčinskih cest s 

sosednjimi občinami so se spremenile nekatere dolžine v Občini Šenčur oz. dolžine 
ceste, ki poteka v sosednji občini pri odsekih LC 039111, LC 390031 ter JP 541001. 

- Po ponovnem pregledu celotne kategorizacije ter stanja v naravi se je kategoriziralo 
nekaj novih odsekov, JP 890462, JP 890463, JP 890781, JP 890941 ter JP 891091. 

 
Župan je odprl razpravo, v kateri je g. Puhar povedal, da so bile upoštevane vse pripombe 
Statutarno pravne komisije, o odloku je razpravljal tudi g. Grašič. 

Po končani razpravi je župan predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini Šenčur – druga obravnava. 

Prisotnih 17 svetnikov. ZA 17 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Ad.8 

Odlok o občinskih cestah – druga obravnava je predstavil g. Gvido Modrijan - Struktura 
d.o.o.  

Povedal je, da je občinski svet osnutek odloka obravnaval na septembrski seji ter ga tudi 
potrdil, kot primernega za nadaljnjo obravnavo. Je pa na sami seji sveta bil predstavljen 
predlog, da se v odlok vključi sankcioniranje oranja in kmetovanja neposredno ob občinskih 
cestah. Prepoved oranja je sedaj vključena v predlog odloka – 27. člen. Glede sajenja poljščin 
ob občinskih cestah in s tem zmanjšanje vidljivosti, je dodan 26. člen, ki sankcionira tovrstno 
početje. Določbe glede širine varovalnega pasu so usklajene z določbami odloka o OPN in 
ZCes-2. 
Odlok je bil posredovan v pregled tudi medobčinskemu inšpektoratu, s strani katerega je 
Občina prejela pripombe, ki jih tudi upošteva. Posredovane pripombe so nomotehnične 
narave. 

Župan je povedal, da so bile upoštevane vse pripombe Statutarno pravne komisije, nato pa 
odlok dal v razpravo. O besedilu odloka sta razpravljala svetnika g. Grašič in g. Regina.  
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Po končani krajši razpravi je župan svetnikom v potrditev predlagal naslednji  

 

SKLEP: 

Sprejme se predlog Odloka o občinskih cestah – druga obravnava. 

Prisotnih 14 svetnikov. ZA 11 svetnikov, PROTI 2 svetnika, 1 svetnik NI glasoval. Sklep je bil 
sprejet.  
 

Ad.9 

 
Besedilo Pravilnika o podeljevanju priznanj na področju športa v Občini Šenčur – prva 
obravnava je predstavila direktorica občinske uprave mag. Vesna Bolka.  
Povedala je, da sprejem pravilnika pomeni določitev meril za namen podeljevanja priznanj na 
področju športa v občini Šenčur.  
V občini Šenčur živijo številni uspešni športniki in v okviru društev v naši občini delujejo 
številne športne ekipe, ki s svojimi dosežki na področju športa pomembno prispevajo k 
razvoju in ugledu športa v občini Šenčur. 
Da bi športnike in športne ekipe lahko nagradili za njihove športne dosežke predlagamo 
Občinskemu svetu Občine Šenčur v sprejem osnutek Pravilnika o podeljevanju priznanj na 
področju športa v Občini Šenčur (v nadaljevanju: pravilnik). Pravilnik določa, da se za 
dosežene športne rezultate in uspehe lahko podelijo naslednja priznanja: 

- naziv Perspektivni športnik Občine Šenčur, 
- naziv Rekreativni športnik/veteran Občine Šenčur, 
- naziv Športni delavec Občine Šenčur, 
- naziv Športnica in Športnik Občine Šenčur in 
- naziv Športna ekipa Občine Šenčur. 

Za navedena priznanja so v pravilniku določeni pogoji, ki jih mora posameznik oz. športna 
ekipa izpolnjevati in kdo so lahko predlagatelji kandidatov za priznanja. 

Na podlagi javnega razpisa bo s strani župana imenovana komisija za priznanja na področju 
športa, ki bo prispele predloge obravnavala in predlog sklepa za podelitev priznanj 
posredovala v potrditev občinskemu svetu.  
Praviloma se bodo priznanja na področju športa podeljevala na slavnostni akademiji ob 
praznovanju občinskega praznika. 

Tako kot za priznanja Občine Šenčur, se bo tudi za priznanja na področju športa vodila 
evidenca, ki bo dostopna na spletni strani Občine Šenčur. 

O predlaganem besedilu pravilnika so razpravljali svetniki g. Knific, ga. Umnik in g. Štrajhar.  

Po končani krajši razpravi je župan predlagal da svetniki sprejmejo naslednji   

SKLEP: 

Sprejme se Pravilnik o podeljevanju priznanj na področju športa v Občini Šenčur – 
osnutek. 
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Prisotnih 17 svetnikov. ZA 17 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
 

 
Ad.10 

 
 

Z besedilom Sklepa o nasprotovanju umestitve objekta za skladiščenje in obdelavo odpadkov 
je svetnike seznanil g. Aleš Puhar, občinska uprava.  
 
 
Pojasnil je, da je Občina Šenčur ena od solastnic Komunale Kranj, javno podjetje d.o.o., preko 
katere vse občine že vrsto let poskušamo rešiti problem pretovora odpadkov. Predlagateljica 
ene od lokacij je bila v preteklem obdobju tudi Občina Šenčur, do dogovora pa nikoli ni 
prišlo. 

Sedaj Mestna občina Kranj, skupaj z Komunalo Kranj, načrtuje umestitev objektov za 

skladiščenje in obdelavo odpadkov na zemljiščih parc.št. 1151/1 in 1151/2, k.o. Primskovo, ki 

ležita neposredno na meji z Občino Šenčur, v pasu med državno cesto G2-104 Kranj-Brnik in 

AC. 

Po veljavnem prostorskem aktu MOK obe zemljišči spadata v območje urejanja z oznako SP 1 

in zanj veljajo PIP - Območje, ki je namenjeno izvedbi poligona varne vožnje. 

Načrtovana prostorska ureditev, kakor tudi proces prostorskega načrtovanja na predmetni 

lokaciji je v popolnem nasprotju z načelom usklajevanja interesov v prostoru, določenim z 9. 

členom ZUreP-3. 

Občina Šenčur tako zahteva, da se načrtovana prostorska ureditev na meji ne izvede. 

 

V krajši razpravi sta sodelovala svetnika g. Štrajhar in g. Grašič (dal pripombo, da je spremni 

dokument iz MO Kranj iz meseca avgusta, svetniki pa so o tem seznanjeni šele novembra), 

nato je župan predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji 

 

SKLEP: 

Občina Šenčur nasprotuje umestitvi objekta za skladiščenje in obdelavo odpadkov na 

zemljiščih parc.št. 1151/1 in 1151/2, obe k.o. Primskovo. 

Prisotnih 17 svetnikov. ZA 17 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad.11 
 

 
S Končnim poročilom o opravljenem nadzoru transferov med Občino Šenčur in Osnovno šolo 
Šenčur v letu 2022 je svetnike seznanila članica Nadzornega odbora, ga. Barbara Galičič 
Drakslar. 
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Nadzorni odbor Občine Šenčur (v nadaljevanju NO) je pri pregledu transferjev med občino in 
Osnovno šolo Šenčur v letu 2022 ugotovil določena neskladja pri izpolnjevanju pogodbenih 
določil in sicer na področju nakazovanja sredstev ter obdobju poročanja prejemnika sredstev. 
V zvezi z ugotovljenimi nepravilnostmi NO izdaja naslednja priporočila:  

➢ Občini predlagamo, da proračunska sredstva nakazuje skladno s pogodbenimi 
določili. 

➢ Občini predlagamo, da z OŠ uskladita obdobja posredovanja zahtevkov: pogodbena 
določila se nanašajo na obdobje november 2021 – november 2022, obdobje 
poročanja OŠ november 2021 – oktober 2022). 

➢ Občini predlagamo, da z OŠ prouči možnosti: 
Za ločeno izstavljanje zahtevkov za materialne in investicijske stroške ter določanje 
roka poravnave zahtevkov (valuta), glede na pogodbena določila. 

 
O poročilu je razpravljal svetnik g. Mohar.  
 
 

Ad.12 
 

S Končnim poročilom nadzora odmere NUSZ v občini Šenčur v letu 2022 je svetnike seznanil 
predsednik Nadzornega odbora (NO) g. Jože Gašperlin.  
Povedal je, da NO ugotavlja, da se je leta 2022 izvedla notranja revizija poslovanja Občine 
Šenčur, kjer se je med drugim preverjalo pravilnost obračuna nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča (NUSZ). Z notranjo revizijo je bilo ugotovljeno, da so evidence o 
zavezancih NUSZ neurejene, da se v posameznih primerih pojavljajo nepravilni obračuni 
nadomestila zaradi upoštevanja nepravilne vrednosti točke (ali drugih faktorjev pri izračunu) 
ter neskladnost občinskega odloka z nadrejeno zakonodajo v členih 4, 12, 13, 16, 17, 19, 21.  
Občina Šenčur je na svoji 6. redni seji dne 13.9.2023 imela v obravnavi prvo branje novega 
Odloka o odmeri nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Šenčur, s čimer je 
upoštevala Sistemska priporočila za izboljšanje sistema za nadomestilo za uporabo 
stavbnega zemljišča, ki so jih posredovali Ministrstvo za okolje in prostor, Ministrstvo za 
finance in Ministrstvo za javno upravo ter priporočila Poročila notranje revizije za leto 2022 v 
Občini Šenčur. 

Nadzorni odbor je dne 29.9.2023 nadzorovanemu organu poslal osnutek poročila o 
izvedenem nadzoru odmere NUSZ v občini Šenčur v letu 2022. Nadzorovani organ je dne 
11.10.2023 obvestil, da na osnutek poročila nadzora odmere NUSZ v Občini Šenčur v letu 
2022 nimamo pripomb. 
 
NO je pri pregledu dokumentacije ugotovil, da ni nepravilnosti pri odmeri nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča. NO je ugotovil, da Občina Šenčur ne vodi evidence oprostitev 
plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča iz 16. člena Odloka. 
 
NO Občini Šenčur predlaga, da začne voditi evidenco oprostitev plačila nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča iz 16. člena Odloka. 
 
O poročilu sta razpravljala svetnika g. Grašič in g. Mohar.  
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Ad.13 

 

 
Poročilo župana: 

• Razrešeno je zemljišče za Športni park Hotemaže (pomagal svetnik g. Ropret). 

• Prijavili se bomo na poziv za uveljavljanje škode zaradi posledic močnih neurij s plazovi in 
poplavami za obdobje med 27. oktobrom in 6. novembrom 2023. 

• Izvajalec (GGD) nadaljuje z izgradnjo pokritega drsališča v Športnem parku Šenčur. 

• Urejamo ponikovalnico ob Pipanovi cesti. 

• Urejena je laguna v Voklem, postavili smo tudi ograjo. 

• Zamenjali smo okna v prvem nadstropju občinske stavbe in stavbno pohištvo v mrliških 
vežicah v Šenčurju. 

• Pridobili smo gradbeno dovoljenje za rušitev objekta na Kranjski cesti (Panjanova hiša). 

• Izvedena je bila obnova gozdnih cest za letošnje leto. 

• Poslali smo odgovor na osnutek sporazuma za krožišče AC Voglje.  
 
Svetnika g. Knifica je zanimalo, kako je z lastništvom Majdonove jame v Voklem. Župan je 
povedal, da je jama last Agrarne skupnosti Voklo. Poteka odkup zemljiša oz. bo zemljišče 
brezplačno prenešeno v lastništvo Občine Šenčur.  
V nadaljevanju je g. Knific prosil za posredovanje podatkov o izvajalcih zimske službe v občini 
Šenčur. Župan je povedal, da bomo podatke vsem predsednikom in predsednici poslali po e-
pošti. 

 

Ad.14 
 

Svetniška vprašanja in pobude:  
Na občinsko upravo so po e-pošti prispela vprašanja in pobude od:  

- Gibanje Svobode – Urška in Gorazd Ropret; 

- NSi – Valerij Grašič in 

- Civilna iniciativa Visoko-Milje – Janez Zupančič. 
 
Odgovori nanje so vidni na tej povezavi:  
https://www.sencur.si/objava/756244 
 

Ad.15 
 
 

Razno:  
Svetnik g.Kuhar je predlagal popravek Poslovnika občinskega sveta. Svetnica ga. Umnik pa 
je povedala, da je KS Šenčur-Srednja vas poslala predlog, za člana v komisijo za reševanje 
pritožb zoper delo policistov, brez obrazložitve. Ravno tako so storili tudi, ko so poslali 
predlog za podelitev priznanja – na to naj se jih opozori. 
 
 

https://www.sencur.si/objava/756244
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Župan je svetnike povabil na postavitev božično novoletnega drevesa, ki bo v petek, 
1.12.2023 s pričetkom ob 15.30 uri. Letošnje drevo podarjajo krajani KS Visoko-Milje.  
 
 
Na koncu se je župan vsem prisotnim zahvalil za konstruktivnost in sodelovanje ter sejo 
zaključil ob 19. uri.  

  
 
 
Zapisala                                                                              ŽUPAN Občine Šenčur 
Damjana Kastelic                                                                                Ciril Kozjek    


